



企业信用等级证书

ENTERPRISE CREDIT EVALUATION CERTIFICATE

上海博信体育设备有限公司

统一社会信用代码:91310120749261624T

针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可度，经审核评估，认定该企业信用等级为：

AAA

信用编码:HXC202210042
Credit Code

颁发日期:2022年03月22日
Date of issue

有效期至:2025年03月21日
Date of expiry

公示查询:www.315gov.cn
www.creditbidding.org.cn



商务信用互认标识 电子证书

证书说明:

Notes

- 1.该认证/评价自评定之日起有效期三年。
The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.
- 2.该认证/评价实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，加盖复审章后可继续使用；信用状况发生变化的，需要重新评定信用状况并更换证书。
The certification / evaluation shall be reviewed once a year within the validity period. If the review is qualified the certification shall continue to be used after the seals affixed; if not, the certificate shall be revoked or replaced after evaluation of the credit condition.
- 3.有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If an enterprise changes the name of the enterprise within the validity period of this certificate, the person in charge of the enterprise must bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4.本证书只证明企业有效期内的信用状况，不作他用。
This certificate only proves the credit status within the valid period of the enterprise, and will not be used for other purposes.

5.本证书不得涂改，转借。
This certificate shall not be altered or lent.

复审记录:

Re-examination records: _____

